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The Resurrected Christ 
復活的基督 

 
【弗 Eph1:3~4】 

 

I. How then should the Scriptures be fulfilled?  
   若是這樣, 經上所說的話怎能應驗呢? 
  
【太 Matt 26:51~54】 

 
→在心理上, 主耶穌對我們這些罪人的愛, 勝過了懼怕. 

    In the emotion side, our Lord Jesus’ love for us overcomes the fear. 
【約一 1John 4:18】 

 
Illustration 1: 
 
 

II. My God, my God, why have you forsaken me?  
    我的神, 我的神, 為什麼離棄我? 
 
【太Matt 27:38~46】 

 
→如果,能夠支持主耶穌繼續在十字架上的,那就是主耶穌的意志  

    了。 

    It was our Lord’s will that enabled him continue the suffering on the cross.  
 
 

III. Make disciples of all nations. 使萬民做我的門徒. 
 
【太 Matt28:16~20】 

 
福音歌手溫特利•菲普斯(Wintley Phipps) 

奇異恩典 Amazing Grace 

https://www.youtube.com/watch?v=qNuQbJst4Lk 
 
 
 
 
 

【太Matt  7:12】 

 
→其實最重要的就是神愛我們, 把救恩給了我們. 今天我們得到了 

    這個救恩的好處, 同樣的, 復活的主要我們把這樣的救恩傳給還 

     沒有聽到的人. 

    In fact, the most important thing is that God loves us, giving us 
    salvation. Today we get the benefits of this salvation in the same  
    way that the resurrected Lord wants us to preach the salvation to 
    those who haven't heard it yet. 
 
 

Reflections: 
1. What is the most thankful thing you have received in the entire life?  
Could you give this very gift to other people?  If so, this is the golden rule of 
Matthew 7:12.  甚麼是你一生中收到的最美的禮物? 你可以把這樣子最

美好的禮物給其他的人嗎? 若能夠如此, 你就是實現了馬太福音 7:12 所

說的黃金律了. 

 
2. What does it mean to you that Christ was raised from the dead?  Many 
think of this date as a date that I should go to church.  This is actually a date 
that we demonstrate with actions the risen Lord is in our lives.   What are 
the actions that you compel you?  基督從死裡復活對你是甚麼意思? 許多

人認為這是我必須到教會的特別日子.  事實上, 這是一天你可以在你生

活上見證出復活生命的一天. 你覺得有哪些行動是你必須要做的? 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=qNuQbJst4Lk


4/17/2022, BOLGPC 張玉明牧師, 1  4/17/2022, BOLGPC 張玉明牧師, 2 

The Resurrected Christ 
復活的基督 

 
【弗 Eph1:3~4】 

 

I. How then should the Scriptures be fulfilled?  
   若是這樣, 經上所說的話怎能應驗呢? 
  
【太 Matt 26:51~54】 

 
→在心理上, 主耶穌對我們這些罪人的愛, 勝過了懼怕. 

    In the emotion side, our Lord Jesus’ love for us overcomes the fear. 
【約一 1John 4:18】 

 
Illustration 1: 
 
 

II. My God, my God, why have you forsaken me?  
    我的神, 我的神, 為什麼離棄我? 
 
【太Matt 27:38~46】 

 
→如果,能夠支持主耶穌繼續在十字架上的,那就是主耶穌的意志  

    了。 

    It was our Lord’s will that enabled him continue the suffering on the cross.  
 
 

III. Make disciples of all nations. 使萬民做我的門徒. 
 
【太 Matt28:16~20】 

 
福音歌手溫特利•菲普斯(Wintley Phipps) 

奇異恩典 Amazing Grace 

https://www.youtube.com/watch?v=qNuQbJst4Lk 
 
 
 
 
 

【太Matt  7:12】 

 
→其實最重要的就是神愛我們, 把救恩給了我們. 今天我們得到了 

    這個救恩的好處, 同樣的, 復活的主要我們把這樣的救恩傳給還 

     沒有聽到的人. 

    In fact, the most important thing is that God loves us, giving us 
    salvation. Today we get the benefits of this salvation in the same  
    way that the resurrected Lord wants us to preach the salvation to 
    those who haven't heard it yet. 
 
 

Reflections: 
1. What is the most thankful thing you have received in the entire life?  
Could you give this very gift to other people?  If so, this is the golden rule of 
Matthew 7:12.  甚麼是你一生中收到的最美的禮物? 你可以把這樣子最

美好的禮物給其他的人嗎? 若能夠如此, 你就是實現了馬太福音 7:12 所

說的黃金律了. 

 
2. What does it mean to you that Christ was raised from the dead?  Many 
think of this date as a date that I should go to church.  This is actually a date 
that we demonstrate with actions the risen Lord is in our lives.   What are 
the actions that you compel you?  基督從死裡復活對你是甚麼意思? 許多

人認為這是我必須到教會的特別日子.  事實上, 這是一天你可以在你生

活上見證出復活生命的一天. 你覺得有哪些行動是你必須要做的? 

 

https://www.youtube.com/watch?v=qNuQbJst4Lk

